
PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2014

z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, która odbyła się w dniu 13 listopada
2014 r. w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu. 

Ad punktu 1 porządku obrad 

Przewodniczący Rady - Tadeusz Procyk o godz. 15:00 otworzył XXXVIII sesję Rady
Miejskiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych oraz radnych oświadczył,
iż zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum do podejmowania uchwał.

W załączeniu lista obecności
/ załącznik nr 1 / 

Ponadto w sesji brali udział: 

1. Kazimierz Szewczun – Burmistrz Dzierzgonia
2. Mirosław Żywicki – Zastępca Burmistrza
3. Halina Redlin – Skarbnik Gminy Dzierzgoń
4. Eugeniusz Procyk –  Kierownik Referatu Techniczno-Inwestycyjnego, Rolnictwa

i Ochrony Środowiska 
5. Jerzy Sulim –  Z-ca  Kierownika  Referatu  Techniczno-Inwestycyjnego,  Rolnictwa

i Ochrony Środowiska
6. Jolanta Szewczun – Przewodnicząca Rady Powiatu Sztumskiego
7. Małgorzata  Borzym  -   Wiceprezes  Rejonowego  Przedsiębiorstwa  Wodociągów

i Kanalizacji w Dzierzgoniu
8. Kazimierz  Bieliński  –  Prezes  Rejonowego  Przedsiębiorstwa  Wodociągów

i Kanalizacji w Dzierzgoniu
9. Dominika Kulik – Dyrektor SP w Bruku 
10. Barbara Koszewska – Dyrektor Tęczowego Przedszkola w Dzierzgoniu
11. Wojciech Demko – Dyrektor DOK
12. Zofia Zienkiewicz – Zima – Dyrektor PUP w Dzierzgoniu
13. Wiesława Tonkowicz – Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej w Dzierzgoniu
14. Młodzieżowa Rada Miejska
15. Sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli 

W załączeniu listy obecności
/ załączniki od nr 2-3 /
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Ad punktu 2 porządku obrad 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad, który Rada przyjęła
jednomyślnie:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 23 paź-

dziernika 2014 r.
4. Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między se-

sjami:
1/ przedstawienie informacji,
2/ dyskusja i przyjęcie informacji.

5. Wnioski i zapytania radnych.
6. Przyjęcie Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Dzierzgoń na lata 2014 – 2024,

            1/ przedstawienie projektu uchwały,
2/ stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
3/ dyskusja i podjęcie uchwały.

7. Wyrażenie zgody na budowę Pomnika Pamięci Narodowej w formie kamienia pamiąt-
kowego wraz z otoczeniem,
1/  przedstawienie projektu uchwały,
2/ stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
3/ dyskusja i podjęcie uchwały.

8. Wyrażenie  zgody  na  odbudowę  Pomnika  Jedności  –  figury  Św.  Katarzyny  wraz
z zagospodarowaniem terenu,
1/ przedstawienie projektu uchwały,
2/ stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
3/ dyskusja i podjęcie uchwały.

9. Określenie wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz terminu ich płatności:
1/ przedstawienie projektu uchwały,
2/ stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
3/ dyskusja i podjęcie uchwały.

10. Określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości:
             1/ przedstawienie projektu uchwały,

2/ stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
3/ dyskusja i podjęcie uchwały.

11. Przedstawienie informacji ogłoszonych przez Prezesa GUS w sprawie średniej ceny
skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do naliczenia podatku rolnego
na 2015 rok oraz w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej wg średniej
ceny drewna uzyskanej  przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2014 r.  jako
podstawy do naliczenia podatku leśnego na 2015 rok:
1/ przedstawienie informacji,
2/dyskusja i przyjęcie informacji.
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12. Przedstawienie sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Dzierzgoniu w latach
2010-2014.
1/ przedstawienie sprawozdania,
2/dyskusja i przyjęcie sprawozdania.

13. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych.
14. Wolne wnioski.
15. Komunikaty Przewodniczącego Rady.
16. Zamknięcie sesji.

Ad punktu 3 porządku obrad 

Protokół z  XXXVII sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 23 października 2014
r. Rada przyjęła jednomyślnie.

Ad punktu 4 porządku obrad

Burmistrz przedstawił ustną informację z działalności za okres między sesjami,
wymieniając: 

1. Spotkanie Wójtów, Burmistrzów w sprawie kontynuowania Lokalnego Programu     
Wspierania Uzdolnień w powiecie sztumskim.

2. Udział w obchodach Święta Niepodległości.
3. Spotkanie Powiatowej Rady Zatrudnienia.
4. Oficjalne otwarcie Studni Stacji Uzdatniania Wody w Dzierzgoniu.
5. Otrzymanie dofinansowania na remont drogi Dzierzgoń – Bągart.
6. Przygotowywanie do wyborów samorządowych.

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację  Burmistrza  Dzierzgonia

z działalności za okres między sesjami, którą Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało
udział 15 radnych.

Ad punktu 5 porządku obrad

Radny – Dariusz  Browarczyk  przekazał  głos Młodzieżowej  Radzie Miejskiej  i  jej
przedstawicielkom.

Radne podziękowały Radnym i Burmistrzowi za współpracę  oraz życzyły dalszych
sukcesów.

Przewodniczący Rady podziękował w swoim imieniu i imieniu Radnych za życzenia
i  również  życzył,  aby  Młodzieżowa  Rada  Miejska  w  dalszym  ciągu  działała.  Również
Burmistrz również złożył życzenia Młodzieżowej Radzie Miejskiej, podziękował opiekunowi
Młodzieżowej Rady.
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Ad punktu 6 porządku obrad

1/ projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Dzierzgoń na lata 
2014 – 2024 przedstawił Inspektor Ochrony Środowiska – Wojciech Budziński.

/załącznik nr 4/ 

2/ Komisje Stałe Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  

3/

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wymieniony w pkt 1.

Uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Dzierzgoń na lata 2014 –
2024 Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych

W załączeniu uchwała Nr XXXVIII/361/2014
/załącznik nr 5/ 

Ad punktu 7 porządku obrad

1/ projekt uchwały w sprawie budowy Pomnika Pamięci Narodowej w formie kamienia pa-
miątkowego wraz z otoczeniem przedstawił Inspektor Ochrony Środowiska – Wojciech Bu-
dziński.

/załącznik nr 6/

2/ Komisje Stałe Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  

3/

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wymieniony w pkt 1. Uchwałę
w sprawie budowy Pomnika Pamięci Narodowej w formie kamienia pamiątkowego wraz z
otoczeniem Rada podjęła 14  głosami  „za”  przy  jednym  głosie  „wstrzymującym  się”.
W głosowaniu brało udział 15 radnych

W załączeniu uchwała Nr XXXVIII/362/2014

/załącznik nr 7/

Ad punktu 8 porządku obrad

1/ projekt uchwały w sprawie odbudowy Pomnika Jedności – figury Św. Katarzyny wraz z za-
gospodarowaniem terenu przedstawił Z-ca Kierownika RTIRiOŚ – Jerzy Sulim.

/załącznik nr 8/

 2/ Komisje Stałe Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  
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 3/

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wymieniony w pkt 1.

Uchwałę w  sprawie  odbudowy  Pomnika  Jedności  –  figury  Św.  Katarzyny  wraz  z
zagospodarowaniem  terenu Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15
radnych

W załączeniu uchwała Nr XXXVIII/363/2014

/załącznik nr 9/

Ad punktu 9 porządku obrad

1/  projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz
terminu ich płatności przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin.

/załącznik nr 10/

 2/ Komisje Stałe Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  

 3/

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wymieniony w pkt 1.

Uchwałę w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz terminu ich
płatności Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych

W załączeniu uchwała Nr XXXVII/364/2014

/załącznik nr 11/

Ad punktu 10 porządku obrad

1/ projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości przed-
stawiła Skarbnik – Halina Redlin.

/załącznik nr 12/

 2/ Komisje Stałe Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  

 3/
Radny - Ryszard Świder zapytał  czy zmniejsza się  subwencja w wyniku zwolnień

w podatkach?
Burmistrz odpowiedział, ze każda umarzana kwota niesie za sobą niebezpieczeństwo,

przy subwencji wyrównawczej będzie to odjęte. Kwota umarzana jest wykazana po stronie
dochodowej. Skutek obniżenia tegorocznych podatków, jest to ok. 8 tys. zł. Do budżetu w
przyszłym roku nbie wpłynie ok. 1 600 000 zł. Przez te umorzenia chodzi głównie o to aby
pomóc przedsiębiorcom, jest to bezpieczne dla budżetu na 2015 rok. Gmina upora się z tym
deficytem.
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wymieniony w pkt 1.
Uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości ,  Rada podjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych

W załączeniu uchwała Nr XXXVIII/365/2014

/załącznik nr 13/

Ad punktu 11 porządku obrad

1/ informacje ogłoszone przez Prezesa GUS w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11
kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na 2015 rok oraz w sprawie śred-
niej ceny sprzedaży drewna, obliczonej wg średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnic-
twa za pierwsze trzy kwartały 2014 r. jako podstawy do naliczenia podatku leśnego na 2015
rok przedstawiła Skarbnik – Halina Redlin.

/załącznik nr 14/

2/ 

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  informacje  ogłoszone przez Prezesa

GUS w sprawie  średniej  ceny  skupu  żyta  za  okres  11  kwartałów  będącej  podstawą  do
ustalenia  podatku  rolnego  na  2015 rok  oraz  w sprawie  średniej  ceny  sprzedaży  drewna,
obliczonej wg średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały
2014 r.  jako  podstawy do  naliczenia  podatku  leśnego  na 2015 rok,  którą Rada przyjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych.

Ad punktu 12 porządku obrad

1/ sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Dzierzgoniu w latach 2010-2014 przedsta-
wił Przewodniczący Rady – Tadeusz Procyk.

/załącznik nr 15/

2/ 

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie  z  działalności  Rady

Miejskiej  w  Dzierzgoniu  w  latach  2010-2014,  które Rada przyjęła  jednomyślnie.
W głosowaniu brało udział 15 radnych.

Ad punktu 13 porządku obrad

Punkt realizowany był na bieżąco.

Ad punktu 14 porządku obrad

Radna -  Ewa Napora  podsumowała  swoją  kadencję  Rady,  poinformowała,  że  nie
kandyduje  w wyborach  dlatego  podziękowała  Burmistrzowi,  Radnym,  a  w szczególności
członkom Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 
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Sołtys – Henryk Barecki w imieniu sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli
podziękował wszystkim za współpracę.

Burmistrz podziękował wszystkim za atmosferę  i  wspólną  działalność.  To wspólna
praca wszystkich. Burmistrz podziękował także Radnym Powiatowym.

Burmistrz podsumował, że była to dobra kadencja, podziękował swojemu Zastępcy,
Skarbnikowi. Podziękował także radnemu Janowi Pilimon za wszystko.

Przewodniczący  Rady  w  imieniu  swoim  i  radnych  podziękował  burmistrzowi  za
wykonywaną pracę. Podsumował, że główną inwestycją na jaką zasłużyli się radni to budowa
szkoły średniej. Dodał, że to nie tylko zasługa radnych ale także pracowników, Skarbnika,
Sekretarza, dzięki temu udało się zrobić rzeczy duże.

Podziękował  Jolancie Szewczun,  za jej  zaangażowanie  i  za to ile  zrobiła  w ciągu
swojej  kadencji,  wspomniał  o  przekazaniu  RTI.  Przewodniczący  Rady  podziękował
Zarządowi Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji, prezesowi Spółdzielni
Mieszkaniowej.  Podziękował  Dyrektorowi  DOK Wojciechowi  Demko,  dyrektorom szkół,
panu Leszkowi Sarnowskiemu, Radnemu Sejmiku Województwa Pomorskiego. Podziękował
Młodzieżowej  Radzie  Miejskiej,  a  w szczególności  opiekunowi,  Dariuszowi  Browarczyk.
Swoje  podziękowania  Przewodniczący  skierował  również  do  Stowarzyszeń  i  Organizacji
utworzonych w gminie Dzierzgoń. Podziękował także Sołtysom i Przewodniczącym Osiedli
Miejskich i Wiejskich. 

Ad punktu 15 porządku obrad

Przewodniczący  Rady  podziękował  wszystkim  Radnym  za  współpracę  i  w  ramach
podziękowań wręczył każdemu Radnemu książkę. Podziękowania złożył również Burmistrz –
Kazimierz Szewczun.

Prezes RPWiK – Kazimierz Bieliński, w imieniu własnym, Zarządu i Rady Nadzorczej
wspomniał, że zostało wypowiedzianych wiele miłych słów skierowanych do pracowników
i Zarządu, które przekaże. Prezes podziękował za docenienie i współpracę.
 Dyrektor  Powiatowego  Urzędu  Pracy  podziękowała  za  pracę  przedstawicieli  Rady
zatrudnienia, Burmistrzowi i Zastępcy Burmistrza. Podziękowała głównie Burmistrzowi za
liczne programy, które pomógł zrealizować. 

Dyrektor  Dzierzgońskiego  Ośrodka  Kultury  podziękował  Radzie,  a  w  szczególności
członkom Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego.

Radna Powiatowa, Jolanta Szewczun podziękowała wszystkim w imieniu Radnych Rady
Powiatu Sztumskiego.

Ad punktu 16 porządku obrad

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady - Tadeusz Procyk o godz. 
16:40 zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu. 

Protokołowała: Przewodniczący Rady

Monika Wójcik                                          Tadeusz Procyk
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